國立暨南國際大學語文教學中心華語文教學組
境外生華語朗讀暨演講比賽報名表
National Chi Nan University 
Chinese Recitation and Speech Contest Registration Form

	中文姓名
Chinese Name
	
	國籍
Nationality
	

	外文姓名
Foreign Name
(與護照相同Name as in passport)
	 
	連絡電話
Cell phone Number
	

	學號
Student ID. No.
	
	科系
Department
	

	電子信箱
E-mail  Address
	
	聯絡地址
Correspondence Address
	

	參賽組別
Category
	□朗讀組Recitation (A2以下A2 Level (inclusive) and below)
□演講組 Speech (B1以上B1 Level (inclusive) and above)

	朗讀組報名者
需選擇朗讀文稿
Recitation participants must mark one of the manuscripts wishing to recite.
	□不能說的秘密Bùnéng shuō de mìmì    □宵夜Xiāoyè           
□三人成虎Sān rén chéng hǔ                   □買東西Mǎi dōngxī
□進步一名Jìnbù yī míng                        □誰是對的? Shuí shì duì de?

	演講題目
Speech Topic
	



注意事項Remarks：
[bookmark: _GoBack]一、請檢附華語能力測驗證書影本或至網站http://service.mtc.ntnu.edu.tw/mtcquiz/public/完成測驗提供證明。如果你所選組別與實際能力不相符，將取消參賽資格。
    Please attach a copy of your TOCFL certificate or visit http://service.mtc.ntnu.edu.tw/mtcquiz/public/ to complete the test and provide your proof. If the level you chose does not match your actual ability, you will be disqualified. 
二、填寫完成後，請電郵寄送至chyu@ncnu.edu.tw。
    After completing the form, please email it to chyu@ncnu.edu.tw.















[bookmark: _heading=h.gjdgxs]
檢附資料-華語能力測驗證書影本或線上測驗證明
Attach documents: A copy of your TOCEL certificate or proof of completion from the online test.
	





請放入證書圖片檔並刪除本行文字
Please insert the certificate image file and delete this line of text.













 

